

Minnesanteckningar TEAMS styrelsemöte angående förvaltningsplan för 2021-2024

Tidpunkt: 2021-03-11. KL 18.00

Närvarande: Martin Zwahlen, Krister Backlund, Johan Nilsson, Emil Näslund, Lars-Erik Granbacka, Micke Westin, Birger Carlqvist

- Martin Zwahlen öppnade mötet.
Tidsplan för detta möte – vi siktar på att vara klara till 19.30
- Lars-Erik Granbacka skriver minnesanteckningar
- **Åsikter från ÄFO (vi har fått ett utskick)**
Vi fick ytterligare information av Micke hur ÄFO har resonerat inför de nya förvaltningsplanerna som ska vara klara och inlämnade till den 24 mars. Många områden har inte lyckats sänka älgstammen under föregående planperiod och man vill att jaktlagen ska ta "höjd" för ökad avskjutning i de nya planerna. Diskussion följde hur mycket och hur snabbt vi kan ta ned älgstammen. Målet för ÄFO är att ha en vinterstam under 7 älgar/1000 ha. Vi var överens om att vi haft fel ingångsvärden i föregående plan och att det måste justeras.
- **Åsikter från jaktlagen från frågeformuläret vi skickade ut.**
Utskick har gjorts på svar på frågeformuläret då ytterligare svar har inkommit. Utskick görs nu till jaktlagen av sammanställningen av frågorna.
- **Vinterstam, hur ligger vi till?**
Ny prognos har inkommit från Magnus Persson som vi tittade på. Andra ingångsvärden i denna modell som vi diskuterade och godtog och användes i älgfrode för att se utfallet. Efter att ha testat med lite olika ingångsvärden så fastnade vi för en prognos på en vinterstam efter planperioden på 8,1/1000 ha. Allmänna omdömet var att det var en avskjutning som kan vara realistisk på 3 år. Diskussioner fördes om hur förvaltningen skulle kunna se ut efter planperioden slut. Johan kollar på det. Martin mejlade ut det nya förslaget till styrelsen som får till den 23 mars att ha synpunkter på planen som Martin och Lars-Erik sen skickar in till ÄFO.
- **Den nya planen, parametrar att ta med förutom simulerad vinterstam – t.ex. rovdjur, trafikdödat mm.**
Vi har fått en exelfil från jägareförbundet, Peter Eriksson, om hur dödligheten varit på våra vägar och järnvägar. Lars-Erik kollar på den och gör ett utskick till styrelsen. Lars-Erik har tagit ut det data som Trafikverket har på sin hemsida om dödlighet på vägar och järnväg. Tyvärr bara på kommunnivå men begärt, om det går, att få det olika väg avsnitt och järnväg.
- **Hur går vi vidare med planen efter ikväll?**
Inga nya TEAMS möten eller andra möten inplanerade, Vi inväntar svar och reaktioner på den nya planen och tar sedan ställning om det behövs fler möten.

,

- **Hjortskötselområdet.**

Hjortskötselgruppen är nu igång och ska ha TEAMS möten i sin planering av den nya planen som ska in till länsstyrelsen. Lars-Åke Henriksson hoppar av som kontaktperson och Stefan Mattsson går in i hans ställe. Övriga i gruppen är Rolf Nilsson och Anders Lundkvist.

- **Övriga frågor.**

- Lars-Erik kontaktar valberedningen så dem får information om förändringar i styrelsen inför årsstämman i augusti.
- Fortsatt diskussion om tilldelning för mindre jaktlag. Beslut på årsstämman.
- Diskussion om pottälgar och eventuellt släppa på tjurar över 10 taggar i september. Vi beslutade att inte ha med det i höstens planering av jakten,
- Utnyttja 10 % regeln för avskjutning istället för att göra ny plan.
- Regeln om 50 % avskjutning av kalv för att kunna söka fler stora diskuterades och antogs,
- Fråga har kommit hur tilldelning, avräkning av älgar och administration av jaktlag där man släpper jakten till andra jaktlag ska gå till. Gäller SCA marker. Johan kollar med Magnus så vi får ett förtydligande vad som gäller för dessa jaktlag.

- **Mötet avslutades.**

Slut ca 20.10

Minnesanteckningar
Lars-Erik Granbacka